
Realita NP Šumava
Občan se v tom nemůže orientovat. Snad by si pan prezident mohl vymínit přímou reportáž z 
návštěvy několika míst  v Národním parkem Šumava Navrhuji: Třístoličník – Trojmezná, Poledník 
směrem k Národní park Bavorský les, Prameny Vltavy. 

a)      Původně vědci tvrdili, že se kůrovec nerozmnoží. Máme na 15000 ha suchého lesa.  

b)      Vědci tvrdí, že les zničený kůrovcem se rychle obnovuje, lépe než v péči lesníků. Na tisíce ha 
na hřebenech v nejcennějším zonálním smrkovém lese, který uschnul se neobnovují.  

c)       J. Hruška a další tvrdí, že uschlý les se chová hydrologicky jako les živý. V uschlém lese leží 
kmeny suchých stromů, nerozkládají se. V živém lese je vlhko, padlý kmen obroste mechem a 
rozkládá ho množství druhů, to se na hřebenech neděje. Hřebeny vysychají

Rád bych se mýlil
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